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Kallt på Mellangård
Problemet togs nyligen upp under medborgarnas frågestund
Markaryd – Kän
ner ni till att de gamla 
fryser på Mellangård? 
Den frågan ställdes till 
politikerna under med
borgarnas frågestund.
– De sitter med filtar kring
sig och jag vet att det är 
Victoria Park som äger hu-
set. Och det är vida känt att 
de äldre av deras hyresgäs-
ter fryser. Och det är dragit 
och det kan jag intyga, men 
eftersom det är Markaryds 
kommun som sköter kö-
systemet på Mellangård så 
tycker jag att det borde va-
ra i kommunens intresse 
att ta kontakt med hyres-
värden så att de åtgärdar 
detta, sa Gudrun Ahlström 
under medborgarnas frå-
gestund i Markaryds kom-
munfullmäktige.

Gudrun Ahlström und-
rade också hur långt Mar-
karyds kommun hade  
kommit med renovering-
en av äldreboendet Sjögår-
den. 

– När ska det påbörjas
och när räknar ni med att 
det ska bli klart? 

Dessutom undrade hon 
hur långt man kommit 
när det gäller det plane-
rade trygghetsboendet i 
Markaryd.

– När ska det påbörjas?
Var kommer det att byg-
gas? Hur många lägenhe-
ter ska det bli?

Satt av pengar
Kommunalrådet Bengt 
Germundsson gick upp i 
talarstolen och besvarade 
frågorna. Han började  
med Sjögården och det 

framtida trygghetsboen-
det.

– När det gäller frågan
om renovering av Sjögår-
den och byggnation av 
trygghetsboende i Marka-
ryd så befinner sig det på 
förprojekteringsstadiet.

Pengar har satts av 
för förprojekteringen av 

trygghetsboendet under 
2019. 

– Det finns i dagsläget
inga beslut eller färdiga 
förslag men vi utreder en 
lösning som skulle kunna 
innebära att man förhopp-
ningsvis kan bygga 25 till 
40 trygghetsbostäder i 
anslutning till Sjögården 

samtidigt som Sjögården 
renoveras.

Förprojekteringen be-
räknas vara klar tidigast 
vid årsskiftet 2019/2020. 

Mäta värmen
Så var det de kalla service-
lägenheterna på Mellan-
gård.

– När det gäller Mellan-
gård så är det så att kom-
munen har anvisnings-
rätt. Vi sköter kösystemet 
dit, för de äldre som ska bo 
där. För övrigt är kommu-
nen inte inblandad.

Synpunkten eller frå-
gan har nu Markaryds 
kommun förmedlat vi-
dare till Victoria Park. 
Men efter en diskussion 
med kommunens tek-
niske chef, så kom Bengt 
Germundsson fram till 
att kommunen kan hjälpa 
till med att mäta tempe-
raturen i lägenheterna, 
om en hyresgäst skulle 
begära detta. 
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”Det är vida känt att de äldre av deras hyresgäster fryser. Och det 
är dragit och det kan jag intyga, men eftersom det är Markaryds 
kommun som sköter kösystemet på Mellangård så tycker jag att 
det borde vara i kommunens intresse att ta kontakt med hyresvär-
den så att de åtgärdar detta.”

Gudrun Ahlström

Mer än bara musik i nya Musikhuset
Markaryd Det kom
mande Musikhuset var 
en av de punkter som 
togs upp under den se
naste kulturdialogen i 
Markaryd. Fastighets
ägaren, Benny Tor
stensson, berättade 
om de planer som finns 
för byggnaden och hur 
den kommer att bli när 
den är färdig.

– Tanken är att det ska bli
ett hus med musik. Jag 
tyckte när jag förstod hur 
styvmoderligt musiksko-
lan behandlades med sina 
lokaler, de senaste åren, 
att det där är inte riktigt 
bra. För vill man ha en 
fungerande musikskola så 
måste man vara hemma 
någonstans. 

Det sa Benny Torstens-
son på onsdagskvällen, då 
det fördes kulturdialog på 
Nobelutställningen i Mar-
karyd. 

– Och många av er vet ju
att min far var musiklä-
rare, berättade han.

På den tiden fanns det 
blåsorkestrar och en blås-
orkester vill Benny Tor-
stensson gärna ha igen i 
Markaryd.

– Det finns det goda för-
utsättningar för. Nu med 
alla de musiklärare som är 
så engagerade.

Efter att ha funderat på 
olika platser och eventu-
ellt lediga lokaler, så upp-
täckte han att Hyngarps 
Frästeknik AB hade en 
äldre fastighet, vilket Små-
länningen tidigare har be-
rättat om.

Lokalen var först inte till 
salu men när ägaren hörde 
att det skulle handla om 
musik, då blev beskedet ett 

annat och Benny Torstens-
son fick köpa fastigheten.

– Sedan har det varit pro-
jektering. Och nu börjar 
konturerna komma fram 
lite grann. 

Första evenemanget
Just nu byggs det för fullt 
i det kommande Musikhu-
set på Drottninggatan. 

– Utvändigt kommer det
inte att vara så stor skill-
nad, mer än att det, själv-
klart kommer att målas 
lite fint, och så nya föns-
ter..., berättade Benny Tor-
stensson.

Byggnaden blir i två de-
lar. I den ena delen ska mu-
sikskolan, som är en del av 
Markaryds kulturskola, 
flytta in i till sommaren. 
Där kommer det att finnas 
mindre rum för enskild 
musikundervisning.

I den andra delen blir det 
en konsertlokal. 

Som tidigare medde-
lats så kommer Louise 
Hoffsten och kammaror-
kestern Musica Vitae till 
Markaryd den 30 augusti. 
Det blir alltså det första 
evenemanget om hålls i 
Musikhuset och då hyr 
Markaryds kommun loka-
len för just detta ändamål.

250 personer uppskat-
tas konsertlokalen kunna 
rymma.

– Den är brandklassad
till 300. Så det här är inga 
bekymmer. Det är mer hur 
man kan möblera det.

Det ska här också bli 
möjligt att stå på en läk-
tare och titta ner i kon-
sertsalen.

Ett musikmuseum
Ytterligare en idé som 
Benny Torstensson har, är 
att skapa ett musikmu-
seum, som ska handla om 
musiklivet i Markaryd. 
Men när det gäller detta så 
behövs det mer planering. 

– Men tanken är att den
stora salen ska användas 
av musikskolan också. Till 
exempel när de har fått 
sin blåsorkester, som inte 
verkar vara så långt borta 

nu med alla som vill lära 
sig spela blås. Så tränar de 
ju där.

En fråga som kom upp 
handlade om hur det kom-
mer att fungera när mu-
sikskoleleverna sak ta sig 
till och från Musikhuset.

– Musikskolan bedrivs 
ju på fritiden och vi försö-
ker lägga så mycket direkt 
efter skolan som möjligt. 
Och då får man ju ta sig dit. 
Det är föräldrarnas ansvar. 
En del kommer säkert att 
gå och en del kommer sä-
kert att cykla. Så kommu-
nen skjutsar inte eleverna 
till musikskolan, förklara-
de Maria Svensson Lundin 
(KD) som är ordförande i 
utbildnings- och kultur-
nämnden.

Det påpekades bland an-
nat också att det finns en 
cykelväg, längs Drottning-
gatan, som är bra. 

Annan kultur
Så kom en fråga om hur 
stor publik det kan bli kon-
sertlokalen.

– I den undre delen, där
du sitter framför scenen, 
så kan jag tänka mig att 
det kan få plats 150. Men 
har vi sedan läktarna så 
är det nog 100 till, svarade 
Benny Torstensson.

RosMarie J Neckö, ordfö-
rande i Markaryds Rikste-
aterförening, undrade om 
Musikhuset även går att 
använda till teater.  

– Vi har ju mycket ar-
rangemang med musik 

idag som kräver scenografi 
och sådant, sa hon.

Det kommer att vara 
fullt möjligt att ha i Mu-
sikhuset, blev svaret. Även 
dans och andra kulturytt-
ringar kan få förekomma i 
byggnaden.

– Jag sa att det ska heta
Musikhuset. Det är det som 
är prio. Men självklart om 
där är en dansuppvisning, 
så får man flytta stolarna, 
sa Benny Torstensson.

Däremot så kommer det 
inte att finnas något kök, 
utan då får man använda 
sig av catering vid de olika 
evenemangen.
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Musikhuset, som än så länge är en byggarbetsplats, är på gång och första musikevenemanget hålls i slutet av augusti.
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”Vi har ju mycket 
arrangemang med 
musik idag som krä-
ver scenografi och 
sådant.”

rosmArie J neckö,  
ordförande i Markaryds 

riksteaterförening


